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Marktcommissie 
 
12 juni 2012 
 
 
Aanwezig 
G. v.d. Hoeven (waarnemend voorzitter), W. Gootzen (secretaris/verslaglegger), 
H. van Buggenum (marktmeester), H. Bex, H. de Goey, H. Hoens, J. Kneepkens-van den 
Broek, B. Mahu, I. Mahu-de Ridder, E. Smits, J. Tromp, S. Blok. 
 
Afgemeld 
Wethouder J. Cardinaal, P. Bouwels. 
 
 
 
1. Opening 
Gerard van der Hoeven opent als voorzitter de vergadering. Hij heet alle aanwezigen 
welkom. Hij legt uit waarom hij deze vergadering voorzit. Hij zegt dat wethouder Cardinaal 
zich verontschuldigd heeft voor deze vergadering.  
 
De heer P. Bouwels heeft zich ook afgemeld. 
 
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
De heer P. Bouwels is inmiddels formeel door het college benoemd als lid van deze 
Marktcommissie. 
 
De secretaris geeft aan dat de stukken voor deze commissie zo veel mogelijk per e-mail 
verzonden worden. Naar aanleiding van enkele praktijkervaringen wordt er op 
geattendeerd dat het om die reden van belang is dat de leden een eventuele e-mail-
adreswijziging ook tijdig doorgeven. 
 
 
3. Verslag van de vergadering van 7 februari 2012 
Er zijn geen op- of aanmerkingen over het concept-verslag. Het wordt ongewijzigd als 
definitief verslag vastgesteld. 
 
 
4. Voorstelling van de heer Huub van Buggenum als nieuwe marktmeester 
De voorzitter zegt dat Huub onlangs door het college benoemd is als marktmeester. 
Vervolgens geeft hij het woord aan Huub om zichzelf in deze vergadering aan de 
commissieleden voor te stellen. Huub stelt zich zelf voor. 
 
 
5. Periode rond Kerstmis en Nieuwjaar 
De voorzitter verleent het woord aan Sonja Blok, centrummanager, om dit agendapunt 
nader toe te lichten. Zij verwijst naar hetgeen zij hierover de vorige keer al heeft gezegd. 
Zij geeft aan dat er op dit moment nog geen concreet plan voorligt. Maar Centrum 
Management Weert (CMW) wil zeker iets gaan doen. Dat moet in elk geval meer zijn dan 
het vorig jaar. Zoals vorig jaar zal niet meer gebeuren. Daarbij zal het ook gaan om iets 
dat wel enkele weken duurt. Een ijsbaan of iets dergelijks. Dat zal direct of indirect 
gevolgen hebben voor de weekmarkt. Zij hoopt dan ook dat er daarvoor op een gepaste 
wijze met de mensen van de weekmarkt tot een oplossing gekomen wordt. Door iets 
aantrekkelijks te organiseren zullen er immers meer bezoekers naar Weert komen. 
Daarvan hebben allen profijt. 
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Vanuit de commissie wordt opgemerkt dat het van belang is om de leden te informeren 
zodra iets van een concreet plan bekend is. Tot nu toe zijn partijen er altijd samen 
uitgekomen en met de positieve intentie, die er zeer zeker is, moet dat ook in de toekomst 
lukken. Tijdig met elkaar in overleg treden is dan wel nodig. 
 
Ten aanzien van het idee van een ijsbaan wordt opgemerkt dat dit idee achterhaald is. Dat 
trekt geen publiek meer, zoals vroeger. Als onderdeel van een groter geheel is een ijsbaan 
bovendien relatief duur. Is het dat wel waard? 
 
Conclusie 
De intentie is bij allen aanwezig om samen tot een oplossing te komen. Zodra er een 
concreet plan is zal dit in de Marktcommissie worden besproken. 
 
 
De voorzitter haakt op het voorgaande in door de vraag te stellen of het wel goed is om 
herhaaldelijk met de weekmarkt te schuiven of helemaal te verplaatsen. Dit zou 
voorkomen kunnen worden door een andere opstelling van de weekmarkt op een andere 
locatie. Hij vraagt de commissie of daar al eens over nagedacht is.  
Naar aanleiding van deze vraag ontstaat een zeer levendig overleg. Puntsgewijs komen 
daarbij de volgende aspecten aan de orde:  
- Het is nu in economische zin een moeilijke tijd. Wanneer nu de markt helemaal op de 

schop genomen wordt dan is dat de doodsteek voor de markt. 
- Niet te gek doen met de huidige pleinen. Niet te veel veranderen. 
- De aandacht zou meer geschonken moeten worden aan het verbeteren van de huidige 

markt op bepaalde plaatsen door een betere loop te creëren en actief op zoek te gaan 
naar goede marktkoopmensen met aantrekkelijke waren. 

- Weekmarkt opgesteld in één lint, dus als één lange winkelstraat (proef in 
Valkenswaard) werkt niet goed. 

- De weekmarkt in het centrum: markt en aanwezige winkels versterken elkaar. De 
markt op het Kasteelplein mist dit effect. 

- Bij de verplaatsingen van de weekmarkt voor evenementen gaat het om zo’n vier keer 
per jaar. Dat aantal valt dus nog wel mee. Is een totale verplaatsing daarvoor wel 
nodig? Zeker ook wanneer er steeds in goed overleg een oplossing gevonden wordt. 

- Bij eventuele aanpassingen is het van belang dat de nieuwe situatie wel zichtbare 
aansluiting blijft houden met de oude. 

- Is het niet mogelijk om een terrein te vinden voor de evenementen, zodat de 
weekmarkt niet verplaatst hoeft te worden? 

 
De voorzitter spreekt zijn waardering uit voor de levendige wijze, waarop over dit 
onderwerp hier gesproken is. Naar aanleiding van dit overleg wil hij toch mede aan de 
hand van tekeningen uit het archief nagaan wat de eventuele mogelijkheden kunnen zijn. 
Dit onderwerp wordt derhalve vervolgd. 
 
 
6. Inrichting weekmarkt Weert 
De voorzitter verleent aan Wim Gootzen het woord om over dit agendapunt nadere tekst 
en uitleg te geven. Hij legt mede aan de hand van een uitgereikte tekening ten behoeve 
van de te actualiseren inrichting van de weekmarkt uit dat er in tegenstelling tot de vorige 
vergadering inmiddels enkele vacatures zijn ontstaan. Alvorens die in te gaan vullen 
bestaat de wens om eerst de bestaande knelpunten bij de terrassen op de Markt (zoals 
ook aangegeven in de vorige vergadering van deze commissie) in goed overleg met de 
betreffende vergunninghouders te gaan oplossen. Vervolgens zal er eerst de procedure 
standplaatsverbetering met de reeds ingediende schriftelijke verzoekers om 
standplaatsverbetering gevolgd worden. Dan die procedure met de eventuele, nieuwe 
indieners van zo’n verzoek. Uiteindelijk zal onder andere aan de hand van de 
inschrijvingslijst nagegaan worden hoe op basis van het criterium “kwaliteit van de markt” 
de beschikbare standplaatsen vergund worden. 
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Advies 
De Marktcommissie stemt in met de voorgestelde werkwijze ten aanzien van de inrichting 
maar maakt de volgende kanttekeningen: 
- De standplaatsen bij de terrassen op de Markt niet zo maar opheffen maar behouden. 

In de winter staan de terrassen niet zover. Wellicht is de ruimte wel geschikt voor 
twee standwerkersplaatsen. Misschien is ook nog een minder hoge inrichting van die 
standplaatsen mogelijk. 

- Wanneer bij de rondes standplaatsverbetering iemand opteert voor de plaats van de 
marktslager (Langstraat/Maasstraat) dan is het daarna nog maar de vraag of er voor 
die slager nog wel een andere plaats geschikt is qua ruimte voor zijn verkoopwagen. 
Dan zou het zonde zijn dat de huidige marktslager om die reden geen vaste 
standplaats kan krijgen op de weekmarkt en zou moeten vertrekken. De commissie is 
er voorstander van om de huidige marktslager direct een vaste vergunning te verlenen 
op de plaats waar hij nu al een aantal weken staat. 

- De voorgestelde handelwijze graag zo spoedig mogelijk realiseren en sneller reageren 
op verzoeken. 

 
 
7. Vergaderschema 2012 
De volgende vergaderdata worden vastgesteld: 
- dinsdag 4 september; 
- dinsdag 6 november. 
 
 
8. Rondvraag 
 
E. Smits: 
Hij vraagt of na de Braderie het marktterrein op de zaterdag schoon aangeleverd kan 
worden. Vorig jaar was dat namelijk niet schoon en dat was niet goed.  
Suggestie: eerst het marktterrein laten vegen en daarna de rest in de binnenstad. Of 
eventueel de organisatie van de Braderie verantwoordelijk maken voor het tijdig schoon 
opleveren van het Braderie-terrein. 
 
Hij vraagt of de kermismarkt dit jaar weer op dezelfde plaats zal worden gehouden als 
vorig jaar. Dat was namelijk geen succes. Wanneer dat wel het geval is verzoekt hij om 
goed na te denken over de marktopstelling en over een duidelijke bebording. 
 
De voorzitter deelt mee dat dit aan de betreffende collega’s wordt doorgegeven. 
 
J. Tromp: 
1. Hij zegt dat het niet goed is geweest dat de nieuwe marktmeester niet is voorgesteld 

op de weekmarkt. 
2. Hij zegt dat het niet kan dat een standwerker met aardbeien zijn aanhangwagen laat 

staan voor de Hema. 
3. Hij heeft een brief voor zijn dochter bij de gemeente ingediend (aanvraag 

standplaats). In de ontvangstbevestiging staat dat hij binnen een bepaalde tijd 
antwoord krijgt. Die tijd is al lang verstreken, maar hij heeft nog steeds niets 
vernomen. 

 
De voorzitter deelt mede dat het eerste te maken heeft met de recente gemeentelijk 
reorganisatie en dat dit inderdaad ongelukkig is geweest. Het tweede punt: dat zal niet 
meer gebeuren. Het derde punt: dat wordt kortgesloten met de behandelaar van de brief. 
Wel is bekend dat andere verzoekers om een standplaats als tussenbericht hebben 
ontvangen dat de gemeente even een pas op de plaats maakt met het verlenen van nieuw 
standplaatsvergunningen (dit in verband met het vermelde bij agendapunt 6). 
 
H. Bex: 
Hij verzoekt om een nader overleg tussen de gemeente en de heer Meurs over het 
parkeren van zijn auto. Dat is op dit moment een probleem. Er zou geprobeerd moeten 
worden om hem voor de markt in Weert te behouden. 
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H. de Goey: 
Hij zegt dat hij onlangs antwoord heeft gekregen op het verzoek betreffende de 
weekmarkt in Stramproy. Het verzoek om geen standgeld meer te hoeven betalen is niet 
gehonoreerd en dat gaat dus niet door. 
 
De voorzitter geeft aan dat het antwoord wat genuanceerder is. Verduidelijkt wordt dat op 
dit moment niet tegemoet kan worden gekomen aan het verzoek, omdat de geldende 
regels daar niet in voorzien. Maar er zal worden nagegaan of een voorstel aan de 
gemeenteraad gedaan kan worden, waardoor dat wel mogelijk wordt. In de brief staat 
geen termijn, maar inmiddels is daarover in het kader van de reacties op Voorjaarsnota 
2012 gezegd dat dat voor het einde van dit jaar duidelijk zou moeten zijn. 
 
 
 
Tenslotte dankt de voorzitter alle aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit hij de 
vergadering. 
 
 
 
Weert, 4 september 2012 
 
 
 
 
J. Cardinaal      W. Gootzen 
voorzitter Marktcommissie    secretaris Marktcommissie 


